
Entomix – name & meaning description 
 

The long-term activity of the Vamos Biotech (Shanghai) CO, LTD company is aimed at the 
development, implementation and commercialization of innovations in the field of 
biopharmacology. At the same time, specializing in research on the defense mechanisms of 
insects, as a source of potentially useful substances for humans. 
 
The name of the Product had to reflect its unique feature - the presence in the complex of 
peptides obtained from the immune system of insects. 
 
The first part of the word - 'entom', is derived from the Greek word 'entomon' - an insect.  
This directly indicates the source from which the main active ingredient of the Product is 
obtained - insects. 
 
The second part is ‘mix’, derived from the English word ‘mix’ - a mixture. This part of the 
name of the Product reflects two properties of its main active component - a complex of 
peptides. First, it indicates the complex composition of the active substance. Secondly, it 
implies the need for the complexity of the composition - the action (effect) of the Product is 
dramatically reduced when the components of the active substance are divided into 
component parts. 
 
The letter 'm' is common to both parts of the Product name. 

 

 

 

 

 

 

Энтомикс 

 

Многолетняя деятельность компании Аллофарм направлена на проведение разработку, 

внедрение и коммерциализацию инноваций в области биофармакологии. Специализируясь 

при этом, на исследованиях защитных механизмов насекомых, как источника 

потенциально полезных для человека веществ. 

Название Продукта должно было отражать его уникальную особенность – наличие в 

составе комплекса пептидов, полученного из иммунной системы насекомых.  

Первая часть слова – ‘энтом’, является производной от греческого слова ‘entomon’ – 

насекомое. Этим прямо указывается источник, из которого получается основное 

действующее вещество Продукта – насекомые.  

Вторая часть – ‘микс’, производное от английского слова ‘mix’ – смесь. Эта часть 

названия Продукта отражает два свойства его основного действующего компонента – 

комплекса пептидов. Во-первых, она указывает на сложный состав действующего 

вещества. Во-вторых, подразумевает необходимость сложности состава – действие 



(эффект) Продукта драматически снижается при разделении компонентов действующего 

вещества на составные части. 

Буква ‘м’ является общей для обеих частей названия Продукта. 


